
 
 

КРОПИВНИЦЬКА  МІСЬКА  РАДА  

 

П Р О Т О К О Л   №  32 

двадцять другого засідання дев’ятої сесії Кропивницької  

міської ради восьмого скликання 

 

від 04 липня 2024 року  м. Кропивницький 

 

Під час засідання здійснювалася відеофіксація. 

 

Колюка О.С., секретар міської ради: 
Доброго дня, шановні депутати, депутатки, присутні! 

Прошу зайняти робочі місця у сесійній залі. 
 

Шановні колеги, колежанки! 

Прошу зареєструватися. 
 

Проходить реєстрація депутатів/депутаток міської ради за допомогою 

електронної системи голосування ‟Рада-В”. 
 

Шановні депутати, депутатки! 

На двадцять друге засідання дев’ятої сесії міської ради прибуло та 

зареєструвалося 22 депутата. Відсутні 21. Кворум, необхідний для проведення 

засідання сесії, є.  

Розпочинаємо роботу. 

 

Колюка О.С. повідомив, що в цей час Кропивницька міська територіальна 

громада прощається з захисниками: 

солдатом Олександром Ткаченком; 

старшим вогнеметником Сергієм Тацеєм. 

Запропонував вшанувати хвилиною мовчання пам'ять Героїв. Висловив 

співчуття родинам та близьким всіх українців, які стали жертвами російсько-

української війни. 

 

Колюка О.С.: 

Шановні депутати, депутатки! 

У роботі двадцять другого засідання дев’ятої сесії міської ради беруть 

участь:  

Лугова Г.Л. – представник Уповноваженого Верховної Ради України з прав 

людини в Кіровоградській області; 
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Марченко Л.М. – староста Новенського старостинського округу; 

Стецюк В.Н. – голова Подільської районної у місті Кропивницькому ради; 

Жарова І.М. – заступник голови Фортечної районної у місті 

Кропивницькому ради. 

 

Член робочої президії, голова постійної комісії міської ради з питань 

бюджету та податкової політики, Бірець Дмитро Миколайович – на робочому 

місці. 

 

Колюка О.С. надав слово для виступу представнику Уповноваженого 

Верховної Ради України з прав людини в Кіровоградській області Луговій Г.Л. 

 

Лугова Г.Л. представила відеозвернення Омбудсмана Дмитра Лубінця, 

Уповноваженого Верховної Ради України з прав людини, та презентацію 

щорічної доповіді про стан додержання та захисту прав і свобод людини і 

громадянина в Україні у 2023 році. 

 

Колюка О.С.: 

Шановні колеги, колежанки! 

Згідно зі статтею 32 Регламенту Кропивницької міської ради депутатські 

запитання, заяви і оголошення оголошуються депутатами на початку будь-якого 

пленарного засідання сесії. 

 

Якщо у депутатів є оголошення, прошу їх оголосити. Немає. 

 

Нагадую, що ми працюємо в умовах воєнного стану, тому у разі звукового 

сигналу ‟повітряна тривога” у роботі засідання буде оголошена перерва. Всі 

мають пройти до укриття. Після закінчення тривоги засідання сесії буде 

продовжено.  

 

Шановні депутати, депутатки! 

Вам розданий перелік додаткових питань до порядку денного дев’ятої сесії 

міської ради восьмого скликання (двадцять друге засідання). Він складається з 

19 загальних та 29 земельних питань. Питання розглянуті та погоджені шістьма 

постійними комісіями міської ради, погоджені виконавчим комітетом міської 

ради, обговорені на погоджувальній раді з керівниками депутатських фракцій, 

груп, головами постійних комісій. 

Пропоную перелік додаткових питань взяти за основу. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

Прийнято. 

 

Вчора, на погоджувальній раді з керівниками депутатських фракцій, груп, 

головами постійних комісій, за рекомендацією постійної комісії міської ради з 

питань бюджету та податкової політики було запропоновано включити до 

переліку додаткових питань до порядку денного дев’ятої сесії міської ради 

(двадцять друге засідання) питання, підготовлене фінансовим управлінням 

міської ради, ‒ ‟Про звернення депутатів/депутаток Кропивницької міської ради 

восьмого скликання до Верховної Ради України та Кабінету Міністрів України 

про продовження норми щодо залишення реверсної дотації в бюджетах 

територіальних громад”, проєкт рішення № 2144.  

Також на погоджувальній раді за рекомендацією постійної комісії міської 

ради з питань екології, земельних відносин та комунальної власності було 

запропоновано додатково включити до порядку денного 14 питань щодо 

регулювання земельних відносин. 

Перелік питань та матеріали роздано перед початком засідання. 

Хто за ці пропозиції, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

Прийнято. 

 

Чи будуть ще пропозиції щодо порядку денного? Немає. 

Пропоную затвердити перелік додаткових питань до порядку денного 

дев’ятої сесії міської ради (двадцять друге засідання) в цілому з доповненнями. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 2048 “Про внесення доповнень до порядку 

денного дев’ятої сесії Кропивницької міської ради восьмого скликання” 

(додається). 
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Колюка О.С.: 

Шановні колеги, колежанки! 

Пропоную наступний порядок розгляду питань: 

питання ‟Про звернення депутатів/депутаток Кропивницької міської ради 

восьмого скликання до Верховної Ради України та Кабінету Міністрів України 

про продовження норми щодо залишення реверсної дотації в бюджетах 

територіальних громад” (проєкт рішення № 2144) розглянути третім – після 

проєкту рішення № 2117; 

додаткові 14 земельних питань розглянути наступними після питань щодо 

регулювання земельних відносин з основного переліку. Хто за цю пропозицію, 

прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

Прийнято. 

 

Колюка О.С.: 

Шановні депутати, депутатки! 

Переходимо до розгляду питань порядку денного.  

Перше питання ‒ ‟Про депутатські запити депутатів/депутаток міської 

ради”.  

Повідомляю, що попередньо зареєстрованих депутатських запитів немає. 

Якщо у депутатів, депутаток є депутатські запити, прошу їх оголосити. Немає. 

 

Наступне питання порядку денного – “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 19 грудня 2023 року № 1761 ‟Про бюджет 

Кропивницької міської територіальної громади на 2024 рік”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2117. Доповідачка Бочкова Л.Т. – начальник фінансового 

управління міської ради. 

 

Бочкова Л.Т. озвучила рекомендації до проєкту рішення № 2117, погоджені 

постійною комісією міської ради з питань бюджету та податкової плотики, а 

саме: 

1. Внести зміни до показників бюджету (додатки 1, 2, 3, 4, 5 до проєкту 

рішення): 

 

Головний розпорядник / КТПКВК МБ Разом 
у тому числі: 

 

загальний 

фонд 

спеціальний фонд 

 

усього 

у тому числі 
бюджет 

розвитку 

Доходи +467 406 +467 406   
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Інші дотації з місцевого бюджету  

(за рахунок додаткової дотації з 

державного бюджету місцевим 

бюджетам для надання компенсації 

закладам комунальної форми 

власності) (код 41040400) 

(розпорядження КМУ від 25.06.2024 

№ 585-р) 

 

+467 406 

 

+467 406 

  

Видатки +667 406 +667 406   

Виконавчий комітет +200 000 +200 000 
  

КПКВ 0219800 ‟Субвенція 

державному бюджету на виконання 

програм соціально-економічного 

розвитку регіонів - за Міською 

програмою профілактики та 

протидії злочинності ‟Безпечне 

місто” для управління патрульної 

поліції в Кіровоградській області 

 

+200 000 

 

+200 000 

  

Департамент соціальної 

політики 

+467 406 +467 406 
  

КПКВК 0813111 ‟Утримання 

закладів, що надають соціальні 

послуги дітям, які опинились у 

складних життєвих обставинах, 

підтримка функціонування дитячих 

будинків сімейного типу та 

прийомних сімей” 

 

+27 811 

 

+27 811 

  

КПКВК 0813241 ‟Забезпечення 
діяльності інших закладів у сфері 
соціального захисту і соціального 
забезпечення” 

 

+439 595 

 

+439 595 

  

Головне управління  

житлово- комунального 

господарства 

+3 140 000 +6 650 000 -3 510 000 -3 510 000 

КПКВК 1216011 ‟Експлуатація та 

технічне                обслуговування житлового 

фонду” 

-1 900 000 +1 250 000 -3 150 000 -3 150 000 

КПКВК 1216013 ‟Забезпечення 

діяльності водопровідно-

каналізаційного господарства” 

(КП «Теплоенергетик» КМР) 

 

+13 140 000 

  

+13 140 000 

 

+13 140 000 

КПКВК 1216020 ‟Забезпечення 

функціонування підприємств, 

установ та організацій, що 

виробляють, виконують та/або 

надають ЖКП”  

(КП «АДС» КМР) 

 

+1 100 000 

 

+1 100 000 
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2. Внести відповідні зміни до текстової частини проєкту рішення № 2117 

зі зміною нумерації додатків до проєкту рішення. 
 

Запропонувала прийняти проєкт рішення № 2117 в цілому з урахуванням 

рекомендацій профільної постійної комісії. 

 

Колюка О.С.: 

Чи є запитання до доповідачки? Немає. 

Ставлю на голосування пропозицію прийняти проєкт рішення № 2117 

за основу і в цілому з урахуванням рекомендацій постійної комісії міської ради з 

питань бюджету та податкової політики. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

КПКВК 1216030 ‟Організація 

благоустрою  населених пунктів” 
+4 300 000 +4 300 000 

  

КПКВК 1217310 ‟Будівництво 

об'єктів житлово-комунального 

господарства”: ‟Реконструкція 

системи водопостачання станції 

 ІІ підйому вул. Ливарна, 1,  

смт Нове, м. Кропивницький 

(коригування)” КП ‟Теплоенергетик) 

(Додаток 5) 

 

+4 862 000 

  

+4 862 000 

 

+4 862 000 

КПКВК 1217461 ‟Утримання та 

розвиток автомобільних доріг та 

дорожньої інфраструктури за 

рахунок коштів місцевого  бюджету” 

 

-20 570 000 

  

-20 570 000 

 

-20 570 000 

КПКВК 1217670 ‟Внески до 

статутного капіталу суб’єктів 

господарства” (КП ‟Міськсвітло”) 

+2 208 000 
 

+2 208 000 +2 208 000 

Фінансове управління - 3 140 000 -3 140 000 
  

КПКВК 3718710 ‟Резервний фонд  

місцевого бюджету” 
-3 140 000 -3 140 000 

  

Фінансування +200 000 +3 710 000   

Зміна залишку коштів, який 
утворився станом на 01.01.2024 

+200 000 +200 000 
  

Передача коштів із загального фонду 
до бюджету розвитку (спеціального 
фонду) 

 
+3 510 000 -3 510 000 -3 510 000 
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Прийнято рішення № 2049 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 19 грудня 2023 року № 1761 ‟Про бюджет 

Кропивницької міської територіальної громади на 2024 рік” (додається).

  

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про звернення депутатів/депутаток Кропивницької міської ради восьмого 

скликання до Верховної Ради України та Кабінету Міністрів України про 

продовження норми щодо залишення реверсної дотації в бюджетах 

територіальних громад”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2144. Доповідачка 

Бочкова Л.Т. – начальник фінансового управління міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2144 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2050 “Про звернення депутатів/депутаток 

Кропивницької міської ради восьмого скликання до Верховної Ради 

України та Кабінету Міністрів України про продовження норми щодо 

залишення реверсної дотації в бюджетах територіальних громад” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 15 грудня 2022 року № 1421 ‟Про затвердження Комплексної програми 

підтримки учасників АТО, ООС, бойових дій у зв'язку з військовою агресією 

російської федерації проти України та членів їх сімей на 2023-2025 роки” 

(зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2121. Доповідачка   

Костенко О.В. – заступник директора департаменту соціальної політики міської 

ради. 

 

Костенко О.В. внесла уточнення щодо виправлення технічної помилки у 

додатку 2 до проєкту рішення № 2121, а саме у графі ‟Очікуваний результат, 

Значення, 2023 рік” цифру ‟168,305” замінити на цифру ‟1 168,305”. 

 

Колюка О.С.: 
Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2121 за основу і в цілому 

з правкою. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 2051 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 15 грудня 2022 року № 1421  

‟Про затвердження Комплексної програми підтримки учасників АТО, 

ООС, бойових дій у зв'язку з військовою агресією російської федерації проти 

України та членів їх сімей на 2023-2025 роки” (зі змінами)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 15 грудня 2022 року № 1420 ‟Про затвердження Програми соціального 

захисту та соціальної підтримки окремих категорій населення Кропивницької 

міської територіальної громади на 2023-2025 роки” (зі змінами)”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 2122. Доповідачка Костенко О.В. – заступник 

директора департаменту соціальної політики міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2122 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 2052 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 15 грудня 2022 року № 1420  

‟Про затвердження Програми соціального захисту та соціальної підтримки 

окремих категорій населення Кропивницької міської територіальної 

громади на 2023-2025 роки” (зі змінами)” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 19 грудня 2023 року № 1771 ‟Про затвердження Міської програми 

профілактики та протидії злочинності ‟Безпечне місто” на 2024-2026 роки” 

(зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2143. Доповідач  

Шишко О.М. – начальник управління з питань запобігання та виявлення корупції 

міської ради. 
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Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2143 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 2053 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 19 грудня 2023 року № 1771  

‟Про затвердження Міської програми профілактики та протидії 

злочинності ‟Безпечне місто” на 2024-2026 роки” (зі змінами)” (додається). 

Проєкт рішення № 2143 та рішення 2053 містять частково закриту 

інформацію. 

  

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 02 лютого 2021 року № 105 ‟Про затвердження Комплексної програми 

розвитку житлово-комунального господарства та безпеки дорожнього руху в 

місті Кропивницькому на 2021-2025 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2134. Доповідач Кухаренко В.І. – начальник Головного 

управління житлово-комунального господарства міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2134 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2054 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 02 лютого 2021 року № 105  

‟Про затвердження Комплексної програми розвитку житлово-

комунального господарства та безпеки дорожнього руху в місті 

Кропивницькому на 2021-2025 роки” (зі змінами)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Схеми теплопостачання міста Кропивницький  

на 2023-2032 роки”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2128. Доповідач 
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Кухаренко В.І. – начальник Головного управління житлово-комунального 

господарства міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2128 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2035 “Про затвердження Схеми теплопостачання 

міста Кропивницький на 2023-2032 роки” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання згоди на безоплатне прийняття до комунальної власності 

Кропивницької міської територіальної громади квартир”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2107. Доповідач Кухаренко В.І. – начальник Головного 

управління житлово-комунального господарства міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2107 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2056 “Про надання згоди на безоплатне 

прийняття до комунальної власності Кропивницької міської територіальної 

громади квартир” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 04 лютого 2022 року № 1096 ‟Про затвердження Програми капітального 

будівництва, реконструкції та капітального ремонту об’єктів комунального 

господарства і соціально-культурного призначення міста Кропивницького на                             

2022-2024 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2129. 

Доповідач Білокінь С.В. – начальник управління капітального будівництва 

міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2129 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 2057 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 04 лютого 2022 року № 1096  

‟Про затвердження Програми капітального будівництва, реконструкції та 

капітального ремонту об’єктів комунального господарства і соціально-

культурного призначення міста Кропивницького на 2022-2024 роки”  

(зі змінами)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 08 липня 2021 року № 552 ‟Про встановлення ставок та пільг із сплати 

податку на нерухоме майно, відмінне від земельної ділянки”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2091. Доповідачка Рахуба Н.А. – директор департаменту з 

питань економічного розвитку міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2091 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2058 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 08 липня 2021 року № 552  

‟Про встановлення ставок та пільг із сплати податку на нерухоме майно, 

відмінне від земельної ділянки” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 15 грудня 2022 року № 1431 ‟Про затвердження галузевої Програми сприяння 

розвитку громадянського суспільства ‟Діалог” на 2023-2025 роки”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 2051. Доповідачка Горбенко О.А. – начальник 

відділу комунікацій з громадськістю міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2051 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

https://tel.krmr.gov.ua/index.php/vykonavchyi-komitet/viddil-komunikatsii-z-hromadskistiu
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Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2059 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 15 грудня 2022 року № 1431  

‟Про затвердження галузевої Програми сприяння розвитку громадянського 

суспільства ‟Діалог” на 2023-2025 роки” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішень Кропивницької міської ради  

від 19 грудня 2023 року № 1803 ‟Про затвердження Міської програми розвитку 

молодіжної політики на 2024-2026 роки”, № 1805 ‟Про затвердження Міської 

програми оздоровлення та відпочинку дітей на 2024-2026 роки” (зі змінами)”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 2136. Доповідач Гурський В.В. – начальник 

управління молоді та спорту міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2136 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 2060 “Про внесення змін до рішень 

Кропивницької міської ради від 19 грудня 2023 року № 1803  

‟Про затвердження Міської програми розвитку молодіжної політики на 

2024-2026 роки”, № 1805 ‟Про затвердження Міської програми 

оздоровлення та відпочинку дітей на 2024-2026 роки” (зі змінами)” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 28 травня 2024 року № 1953”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2130. 

Доповідачка Костенко Л.Д. – начальник управління освіти міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2130 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2061 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 28 травня 2024 року № 1953” (додається).

  

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до Статуту закладу освіти та затвердження його у новій 

редакції”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2142 (доопрацьований). 

Доповідачка Костенко Л.Д. – начальник управління освіти міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2142 (доопрацьований) 

за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 2062 “Про внесення змін до Статуту закладу 

освіти та затвердження його у новій редакції” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про звернення депутатів/депутаток Кропивницької міської ради восьмого 

скликання до Кабінету Міністрів України щодо підвищення тарифних розрядів 

працівникам харчоблоків, медичним працівникам, які працюють у закладах 

освіти міста Кропивницького, у 2024 році”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 2137. Доповідачка Костенко Л.Д. – начальник управління освіти міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2137 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 2063 “Про звернення депутатів/депутаток 

Кропивницької міської ради восьмого скликання до Кабінету Міністрів 
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України щодо підвищення тарифних розрядів працівникам харчоблоків, 

медичним працівникам, які працюють у закладах освіти міста 

Кропивницького, у 2024 році” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про перейменування вулиць”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2140. 

Доповідач Колюка О.С. – секретар міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2140 за основу і в цілому . 

без обговорення Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 1, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2064 “Про перейменування вулиць” (додається).

  

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 02 лютого 2021 року № 49 ‟Про структуру та загальну чисельність 

виконавчих органів Кропивницької міської ради” (зі змінами)”. Проєкт рішення 

за реєстраційним № 2135. Доповідачка Магер Н.І. – начальник управління 

персоналу міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2135 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2065 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 02 лютого 2021 року № 49 ‟Про структуру 

та загальну чисельність виконавчих органів Кропивницької міської ради” 

(зі змінами)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання дозволу на списання дебіторської заборгованості”. Проєкт рішення 
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за реєстраційним № 2127. Доповідачка Паламаренко А.С. – начальник 

управління комунальної власності міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2127 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2066 “Про надання дозволу на списання 

дебіторської заборгованості” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 19 грудня 2023 року № 1809 ‟Про затвердження Програми 

природоохоронних заходів місцевого значення  на 2024-2026 роки”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 2131. Доповідач Лунгол Р.С. – директор 

департаменту містобудування та земельних ресурсів – головний архітектор 

міста. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2131 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 2067 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 19 грудня 2023 року № 1809  

‟Про затвердження Програми природоохоронних заходів місцевого 

значення на 2024-2026 роки” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до блоку питань щодо регулювання земельних відносин.  

Проєкти рішень підготовлені департаментом містобудування та земельних 

ресурсів, погоджені постійною комісією міської ради з питань екології, 

земельних відносин та комунальної власності. 

Рішення приймаються більшістю голосів від загального складу ради, 

тобто 22. 
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Доповідач Лунгол Р.С., директор департаменту містобудування та 

земельних ресурсів – головний архітектор міста, коротко надає роз’яснення щодо 

проєктів рішень з демонстрацією картографічних матеріалів та озвучує 

рекомендації профільної постійної комісії міської ради. 

 

Перше питання ‒ ‟Про передачу у власність земельних ділянок 

громадянам”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2016.  

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2016 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 2068 “Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу у власність земельних ділянок громадянам”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2025. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2025 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 2069 “Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу Бевз З.Д. безоплатно у власність земельної ділянки по  

вул. Станіслава Майсеєва, 4”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2024. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2024 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2070 “Про передачу Бевз З.Д. безоплатно у 

власність земельної ділянки по вул. Станіслава Майсеєва, 4” (додається).

  

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу управлінню освіти Кропивницької міської ради у постійне 

користування земельної ділянки по вул. Леоніда Каденюка, 3-а”. Проєкт рішення 

за реєстраційним № 2009. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2009 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2071 “Про передачу управлінню освіти 

Кропивницької міської ради у постійне користування земельної ділянки по 

вул. Леоніда Каденюка, 3-а” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу КП ‟Благоустрій” Кропивницької міської ради” у постійне 

користування земельної ділянки по вул. Металургів (сквер біля житлових 

будинків № 19, 20 та 25), с-ще Нове”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2030. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2030 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 
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Прийнято рішення № 2072 “Про передачу КП ‟Благоустрій” 

Кропивницької міської ради” у постійне користування земельної ділянки по 

вул. Металургів (сквер біля житлових будинків № 19, 20 та 25), с-ще Нове” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу управлінню освіти Кропивницької міської ради у постійне 

користування земельної ділянки по вул. Вокзальній, 26-а”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1977. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1977 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 2073 “Про передачу управлінню освіти 

Кропивницької міської ради у постійне користування земельної ділянки  

по вул. Вокзальній, 26-а” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу КП ‟Благоустрій” Кропивницької міської ради” у постійне 

користування земельної ділянки по вул. Металургів (паркова зона біля житлових 

будинків № 24 та 25), с-ще Нове”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1997. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1997 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2074 “Про передачу КП ‟Благоустрій” 

Кропивницької міської ради” у постійне користування земельної ділянки по 

вул. Металургів (паркова зона біля житлових будинків № 24 та 25),  

с-ще Нове” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 07.09.2021  

№ 817”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2026. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2026 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 2075 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 07.09.2021 № 817” (додається).  
Проєкт рішення № 2026 та рішення 2075 не підлягають оприлюдненню. 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу Ляшенко О.А. в оренду земельної ділянки  

по вул. Преображенській, 16-и”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2013. 

 

Лунгол Р.С. озвучив рекомендацію постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності ‒ встановити строк 

оренди земельної ділянки на 5 років. 

Відповів на запитання депутата Цертія О.М. (голови фракції політичної 

партії ‟Всеукраїнське об’єднання ‟Батьківщина”) стосовно майна, 

розташованого на земельній ділянці. Пояснив підстави щодо підготовки 

проєкту рішення. 

 

Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), як голова 

постійної комісії міської ради з питань екології, земельних відносин та 

комунальної власності на прохання депутатки Ковальової-Алокілі О.А.  

(голови фракції ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкині 

депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське об’єднання  

‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”) пояснила рекомендацію постійної комісії щодо 

зменшення строку оренди земельної ділянки з 10 на 5 років.  

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2013 за основу і в цілому 

з урахуванням рекомендації постійної комісії міської ради з питань екології, 
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земельних відносин та комунальної власності. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 2076 “Про передачу Ляшенко О.А. в оренду 

земельної ділянки по вул. Преображенській, 16-и” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу ФОП Кутулупенку В.М. в оренду земельної ділянки по  

вул. Героїв Маріуполя, 72-г”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2012. 

 

Лунгол Р.С. озвучив рекомендацію постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності ‒ встановити строк 

оренди земельної ділянки на 5 років. 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2012 за основу і в цілому 

з урахуванням рекомендації постійної комісії міської ради з питань екології, 

земельних відносин та комунальної власності. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 2077 “Про передачу ФОП Кутулупенку В.М. в 

оренду земельної ділянки по вул. Героїв Маріуполя, 72-г” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу ТОВ ‟Інтер-Форум” в оренду земельної ділянки по  

вул. Юрія Краснокутського, 1-а/2”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2041. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2041 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 2078 “Про передачу ТОВ ‟Інтер-Форум” в оренду 

земельної ділянки по вул. Юрія Краснокутського, 1-а/2” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу Ільяшенко Н.В. в оренду земельної ділянки по  

пров. Цеховому, 4-б”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2059. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2059 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 2079 “Про передачу Ільяшенко Н.В. в оренду 

земельної ділянки по пров. Цеховому, 4-б” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу Дубраві Л.Г. в оренду земельної ділянки по  

вул. Холодноярській, 27-а”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2060. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2060 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 2080 “Про передачу Дубраві Л.Г. в оренду 

земельної ділянки по вул. Холодноярській, 27-а” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Цеюкову А.В. проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки в оренду по вул. Героїв України, 16-а”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1992. 

 

Лунгол Р.С. озвучив рекомендацію постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності ‒ встановити строк 

оренди земельної ділянки на 10 років. 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1992 за основу і в цілому 

з урахуванням рекомендації постійної комісії міської ради з питань екології, 

земельних відносин та комунальної власності. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2081 “Про затвердження Цеюкову А.В. проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду по  

вул. Героїв України, 16-а” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження ТОВ ‟ОЕЗ ГРАДОЛІЯ” проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки в оренду по вул. Першій Виставковій (біля будинку 

№ 39-а), с-ще Нове”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2005. 

 

Лунгол Р.С. відповів на зауваження депутата Цертія О.М. (голови фракції 

політичної партії ‟Всеукраїнське об’єднання ‟Батьківщина”) стосовно 

інформації, зазначеної у преамбулі проєкту рішення, а саме щодо наявності на 

земельній ділянці нерухомого майна, на підставі чого пропонується передача в 

оренду земельної ділянки без проведення аукціону. Пояснив, що Земельним 

кодексом України для об’єктів дорожнього господарства передбачено передачу 

(відведення) земельних ділянок в оренду без проведення аукціонів для подальшого 

їх використання за цільовим призначенням. Зазначена у проєкті рішення 

земельна ділянка вже сформована на підставі раніше прийнятого міською 

радою рішення.  
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Цертій О.М. запропонував внести зміни до проєкту рішення № 2005, а саме 

виключити з преамбули слова ‟враховуючи наявність права власності на об’єкт 

нерухомого майна, що знаходиться на земельній ділянці”. 

 

Лунгол Р.С. відповів на запитання депутатки Ковальової-Алокілі О.А.  

(голови фракції ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкині 

депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське об’єднання  

‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”) щодо необхідності підписання договору про 

встановлення земельного сервітуту. Пояснив, що питання стосується під’їзної 

дороги до підприємства, тому складати такий договір немає потреби. 

 

Колюка О.С.: 

Чи є ще запитання? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2005 за основу і в цілому 

з урахуванням пропозиції депутата Цертія О.М. – виключити з преамбули слова 

‟враховуючи наявність права власності на об’єкт нерухомого майна, що 

знаходиться на земельній ділянці”. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 2082 “Про затвердження ТОВ ‟ОЕЗ ГРАДОЛІЯ” 

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду по  

вул. Першій Виставковій (біля будинку № 39-а), с-ще Нове” (додається).

  

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження ТОВ ‟АОИЛ” проєкту землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок в оренду по вул. Першій Виставковій, с-ще Нове”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1959. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1959 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 
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Прийнято рішення № 2083 “Про затвердження ТОВ ‟АОИЛ”  

проєкту землеустрою щодо відведення земельних ділянок в оренду  

по вул. Першій Виставковій, с-ще Нове” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення Білявському В.С. договору оренди земельної ділянки по  

вул. Степана Чобану (біля житлового будинку № 14)”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2116. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2116 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2084 “Про поновлення Білявському В.С.  

договору оренди земельної ділянки по вул. Степана Чобану (біля житлового  

будинку № 14)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення Маяр С.В. договору оренди земельної ділянки по  

вул. Великій Перспективній (на зупинці міського транспорту ‟вул. Шевченка”)”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 2070. 

 

Лунгол Р.С. озвучив рекомендацію постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності ‒ встановити строк 

оренди земельної ділянки на 5 років. 

 

Цертій О.М., депутат міської ради (голова фракції політичної партії 

‟Всеукраїнське об’єднання ‟Батьківщина”), зауважив, що відносно зазначеної 

земельної ділянки відсутнє зареєстроване право власності на нерухоме майно. 

 

Лунгол Р.С. пояснив, що відповідно до вимог чинного законодавства 

питання виноситься на розгляд міської ради в місячний термін. Пояснив, що на 

земельній ділянці розташований об’єкт комерційного призначення (магазин). 

 

Колюка О.С.: 

Чи є ще запитання? Немає. 
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Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2070 за основу і в цілому 

з урахуванням рекомендації постійної комісії міської ради з питань екології, 

земельних відносин та комунальної власності. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 1, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 2085 “Про поновлення Маяр С.В. договору 

оренди земельної ділянки по вул. Великій Перспективній (на зупинці 

міського транспорту ‟вул. Шевченка”)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення Пітушкану С.Г. договору оренди земельної ділянки по  

вул. Юрка Тютюнника, 1-а”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2109. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2109 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 2086 “Про поновлення Пітушкану С.Г. договору 

оренди земельної ділянки по вул. Юрка Тютюнника, 1-а” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення ТОВ ‟Кіровограднасіння” договору оренди земельної ділянки 

по вул. Преображенській (біля Центрального ринку)”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2115. 

 

Лунгол Р.С. озвучив рекомендацію постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності ‒ відмовити заявнику у 

поновленні договору оренди земельної ділянки по вул. Преображенській  

(біля Центрального ринку). 
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Колюка О.С. зауважив, що для відмови у поновленні договору оренди 

земельної ділянки необхідно було зняти з розгляду питання та підготувати 

альтернативний проєкт рішення міської ради. Надав слово голові постійної 

комісії міської ради з питань екології, земельних відносин та комунальної 

власності Яремчук В.С. для коментаря.  

 

Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), як голова 

постійної комісії міської ради з питань екології, земельних відносин та 

комунальної власності пояснила, що питання стосується малої архітектурної 

форми, розташованої поруч з в’їздом у двір п’ятиповерхового будинку біля 

Центрального ринку. Станом на зараз там продають цигарки, тому постійна 

комісія дійшла висновку, що не доцільно поновлювати договір оренди зазначеної 

земельної ділянки.  

 

Колюка О.С.: 

Шановні колеги, колежанки! 

Постійна комісія з питань екології, земельних відносин та комунальної 

власності не погодила проєкт рішення № 2115 “Про поновлення  

ТОВ ‟Кіровограднасіння” договору оренди земельної ділянки по  

вул. Преображенській (біля Центрального ринку)”. Голова постійної комісії 

прокоментувала позицію комісії. Станом на зараз альтернативний проєкт 

рішення міської ради щодо відмови у поновленні договору оренди зазначеної 

земельної ділянки відсутній. Для того, щоб підготувати такий проєкт рішення, 

має бути відповідна підстава. Заявник звернувся вчасно. Відкласти розгляд цього 

питання не можна, тому що спливають терміни його розгляду. 

Є пропозиція зараз відтермінувати розгляд проєкту рішення № 2115, 

доручити департаменту містобудування та земельних ресурсів міської ради 

опрацювати це питання, підготувати альтернативний проєкт рішення, винести 

його на розгляд постійної комісії міської ради з питань екології, земельних 

відносин та комунальної власності. Для цього у роботі двадцять другого 

засідання дев’ятої сесії буде оголошено короткострокову перерву. Далі 

включити це питання до порядку денного сесії, розглянути та прийняти 

відповідне рішення.  

 

Яремчук В.С.: 

Пропоную доручити юридичному управлінню долучитись до підготовки 

альтернативного проєкту рішення, щоб це питання було юридично правильно 

підготовлено. 

Хочу зазначити, що потреба у підготовці аналогічних проєктів рішень 

виникає не вперше. Постійна комісія розглядала різні варіанти вирішення цього 

питання.  
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На мою думку, якщо депутати в ході голосування не підтримують проєкт 

рішення у запропонованому вигляді, то таким чином вони не підтримують 

поновлення відповідного договору оренди. Розглядати це питання на засіданні 

постійної комісії немає потреби. 

 

Колюка О.С.: 

Пропоную перенести це питання та розглянути його останнім.  

 

Цертій О.М., депутат міської ради (голова фракції політичної партії 

‟Всеукраїнське об’єднання ‟Батьківщина”): 

Погоджуюсь, що необхідно або погодити поновлення договору оренди, або 

відмовити заявнику.  

Вважаю, що у випадку, коли профільна постійна комісія не погоджує 

питання щодо поновлення договору оренди, необхідно готувати на розгляд 

міської ради й альтернативний проєкт рішення, щоб депутати мали змогу 

визначитися.  

Прошу врахувати це на майбутнє.  

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція від голови постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності Яремчук В.С. прийняти 

проєкт рішення № 2115 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 3, 

“проти” – 4, 

“утримались” – 10, 

“не голосували” – 12. 

Не прийнято. 

 

Доручаю департаменту містобудування та земельних ресурсів міської ради 

підготувати проєкт рішення міської ради ‟Про відмову  

ТОВ ‟Кіровограднасіння” у поновленні договору оренди земельної ділянки по 

вул. Преображенській (біля Центрального ринку)”. 

Пропоную включити це питання до порядку денного дев’ятої сесії міської 

ради (двадцять друге засідання) та розглянути його останнім. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

Прийнято. 
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” дозволу на використання земель 

комунальної власності на період виконання будівельно-монтажних робіт”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 2102. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2102 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2087 “Про надання ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” 

дозволу на використання земель комунальної власності на період 

виконання будівельно-монтажних робіт” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ТОВ ‟ФМ-АЛЬЯНССЕРВІС” дозволу на розроблення технічної 

документації із землеустрою щодо інвентаризації земель по  

просп. Винниченка, 1-в”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2097. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2097 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2088  Про надання ТОВ ‟ФМ-АЛЬЯНССЕРВІС” 

дозволу на розроблення технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель по просп. Винниченка, 1-в” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Яровому А.І. технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель по вул. Великій Перспективній, 38/33”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2096. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 
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Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2096 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2089 “Про затвердження Яровому А.І. технічної 

документації із землеустрою щодо інвентаризації земель по  

вул. Великій Перспективній, 38/33” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Розгачову Я.О. технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель по вул. Театральній (Дворцовій), 33/38”. Проєкт рішення 

за реєстраційним № 471 (доопрацьований). 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 471 (доопрацьований) за 

основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2090 “Про затвердження Розгачову Я.О.  

технічної документації із землеустрою щодо інвентаризації земель по  

вул. Театральній (Дворцовій), 33/38” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання згоди АТ ‟Концерн Галнафтогаз” на передачу в суборенду 

земельної ділянки по вул. Героїв-земляків, 137”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2104. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2104 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 
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Прийнято рішення № 2091 “Про надання згоди  

АТ ‟Концерн Галнафтогаз” на передачу в суборенду земельної ділянки по 

вул. Героїв-земляків, 137” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про відмову ТОВ ‟ТАРТ-ГРУП” у наданні дозволу на передачу орендованої 

земельної ділянки в суборенду по вул. Першій Виставковій, 15-а”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1855. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1855 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2092 “Про відмову ТОВ ‟ТАРТ-ГРУП” у наданні 

дозволу на передачу орендованої земельної ділянки в суборенду  

по вул. Першій Виставковій, 15-а” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ПП ‟ПВФ ‟СТРІЛЕЦЬКИЙ” дозволу на розроблення проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність (шляхом викупу) по 

просп. Винниченка, 17”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2106. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2106 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2093 “Про надання ПП ‟ПВФ ‟СТРІЛЕЦЬКИЙ” 

дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки у власність (шляхом викупу) по просп. Винниченка, 17” 

(додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про припинення Сергієнку В.М. права користування земельною ділянкою по 

вул. Київській, 59/61”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1490 

(доопрацьований). 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1490 (доопрацьований) 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2094 “Про припинення Сергієнку В.М. права 

користування земельною ділянкою по вул. Київській, 59/61” (додається).

  

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до договору оренди землі по вул. Незалежності  

(біля АТБ-Торгстрой)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1272 

(доопрацьований). 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1272 (доопрацьований) 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2095 “Про внесення змін до договору оренди землі 

по вул. Незалежності (біля АТБ-Торгстрой)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ГО КОХАБ ‟Дивограй” дозволу на розроблення проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду шляхом зміни 

цільового призначення по вул. Острівській (між будинками № 2 та № 4)”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 2103. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 
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Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2103 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 2096 “Про надання ГО КОХАБ ‟Дивограй” 

дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки в оренду шляхом зміни цільового призначення по вул. Острівській 

(між будинками № 2 та № 4)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання Романенко Ю.В. дозволу на розроблення проєкту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки в оренду по вул. Бобринецький шлях, 108”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1984. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1984 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2097 “Про надання Романенко Ю.В. дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 

оренду по вул. Бобринецький шлях, 108” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання Панову В.М. дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки в оренду по вул. Промисловій, 18”. Проєкт рішення 

за реєстраційним № 1956. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1956 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 2098 “Про надання Панову В.М. дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 

оренду по вул. Промисловій, 18” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ТОВ ‟Гранно”, Демченку Д.О. та Слободянику М.П. дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду 

по вул. Промисловій, 20-а”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1958. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення?  

 

Цертій О.М., депутат міської ради (голова фракції політичної партії 

‟Всеукраїнське об’єднання ‟Батьківщина”), зауважив, що до проєкту рішення 

№ 1958 не додано пояснювальну записку. Звернувся з проханням пояснити 

підстави щодо підготовки проєкту рішення № 1958 та суть питання, з огляду 

на те, що земельна ділянка передається в оренду трьом особам.  

 

Лунгол Р.С. поінформував, що цей та попередній проєкти рішень 

стосуються цілісного майнового комплексу. На підставі технічного звіту про 

можливість виділення в окремі частки співвласники нерухомого майна здійснили 

поділ земельної ділянки з присвоєнням окремих адрес та поділ підприємства на 

два окремі об’єкти. Відзначив, що земельна ділянка вже сформована та буде 

знаходитися в оренді у всіх співвласників нерухомого майна.  

 

Колюка О.С.: 

Чи є ще запитання? Немає.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1958 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2099 “Про надання ТОВ ‟Гранно”, Демченку Д.О. 

та Слободянику М.П. дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки в оренду по вул. Промисловій, 20-а” 

(додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ФОП Олійник В.Л. дозволу на розроблення проєкту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки в оренду по вул. Віктора Чміленка, 47-а”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1961. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1961 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2100 “Про надання ФОП Олійник В.Л. дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 

оренду по вул. Віктора Чміленка, 47-а” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання Маркосян М.Г. дозволу на розроблення проєкту  

землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду по  

вул. Володимира Панченка, 31/1”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2038. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2038 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2101 “Про надання Маркосян М.Г. дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 

оренду по вул. Володимира Панченка, 31/1” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу ТОВ ‟ТЕНОЛОГІЇ І МОНТАЖ” в оренду земельної ділянки по 

вул. Заміській, 3-а”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2095. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 
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Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2095 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2102 “Про передачу ТОВ ‟ТЕНОЛОГІЇ І 

МОНТАЖ” в оренду земельної ділянки по вул. Заміській, 3-а” (додається).

  

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення ТОВ ‟Фотокераміка” договору оренди землі по  

вул. Яновського, 104-в”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1568 

(доопрацьований). 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1568 (доопрацьований) 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2103 “Про поновлення ТОВ ‟Фотокераміка” 

договору оренди землі по вул. Яновського, 104-в” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення ТОВ ‟РІАЛ КЕПІТАЛ 3” договору оренди земельної ділянки 

по вул. Юрія Коваленка, 2-а”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2011. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2011 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

http://www.kr-rada.gov.ua/uploads/documents/44002-pr_rish_1568_21-03-2024.pdf
http://www.kr-rada.gov.ua/uploads/documents/44002-pr_rish_1568_21-03-2024.pdf
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Прийнято рішення № 2104 “Про поновлення ТОВ ‟РІАЛ КЕПІТАЛ 3” 

договору оренди земельної ділянки по вул. Юрія Коваленка, 2-а” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до договору оренди землі по вул. Героїв-рятувальників, 2”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1995. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1995 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2105 “Про внесення змін до договору оренди землі    

по вул. Героїв-рятувальників, 2” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання згоди ТОВ ‟АДК ІСТЕЙТ” на передачу в суборенду земельної 

ділянки по вул. Острівській (навпроти будинку побуту ‟Інгул”)”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 2057. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2057 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2106 “Про надання згоди ТОВ ‟АДК ІСТЕЙТ” на 

передачу в суборенду земельної ділянки по вул. Острівській (навпроти 

будинку побуту ‟Інгул”)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про припинення ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” права користування земельною 
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ділянкою по вул. Олександра Кониського”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 2111. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2111 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2107 “Про припинення  

ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” права користування земельною ділянкою по 

вул. Олександра Кониського” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про припинення Крившенку О.Г. права користування земельною ділянкою по 

вул. Святослава Хороброго (біля 1-ої лікарні)”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 2105. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2105 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2108 “Про припинення Крившенку О.Г.  

права користування земельною ділянкою по вул. Святослава Хороброго  

(біля 1-ої лікарні)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про продаж ТОВ ‟Омега” земельної ділянки несільськогосподарського 

призначення на розі просп. Європейського та пров. Фортечного”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 2099. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2099 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 



38 
 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2109 “Про продаж ТОВ ‟Омега”  

земельної ділянки несільськогосподарського призначення на розі  

просп. Європейського та пров. Фортечного” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“'Про відмову у поновленні ТОВ ‟Кіровограднасіння” договору оренди 

земельної ділянки по вул. Преображенській (біля Центрального ринку)”. Проєкт 

рішення без реєстраційного номера. 

 

Ковальова-Алокілі О.А., депутатка міської ради (голова фракції 

ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), 

запропонувала депутатам підтримати проєкт рішення ‟'Про відмову у 

поновленні ТОВ ‟Кіровограднасіння” договору оренди земельної ділянки по 

вул. Преображенській (біля Центрального ринку)”. Висловила застереження 

щодо встановлення на зазначеній земельній ділянці іншої споруди.  

 

Колюка О.С.: 

Чи є ще пропозиції, запитання? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення “'Про відмову у поновленні 

ТОВ ‟Кіровограднасіння” договору оренди земельної ділянки по  

вул. Преображенській (біля Центрального ринку)” за основу і в цілому. Хто за 

цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 1, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2110 “'Про відмову у поновленні  

ТОВ ‟Кіровограднасіння” договору оренди земельної ділянки по  

вул. Преображенській (біля Центрального ринку)” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Шановні депутати, депутатки! 

Переходимо до питання ‟Різне”.  

Чи є бажаючі виступити? Немає. 

 

Шановні колеги, колежанки! 

Всі питання, включені до порядку денного на двадцять другому засіданні 

дев’ятої сесії Кропивницької міської ради восьмого скликання, розглянуті. 

Пропоную завершити двадцять друге засідання дев’ятої сесії.  

Дякую усім за роботу. 

Про дату та час проведення наступного пленарного засідання вам буде 

повідомлено заздалегідь.  

 

 

 

Секретар міської ради       Олег КОЛЮКА 


